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Svar på fråga 2024/25:1248 av Laila Naraghi (S) 
Skatteverket som remissinstans 

Laila Naraghi har frågat mig om jag avser att vidta några 

åtgärder för att betydelsen av Skatteverkets kunskap och 

kompetens, och hur dessa tillvaratas i remissbehandlingen, ska 

förtydligas inom Regeringskansliet, och i så fall vilka. 

Remissbehandlingen av ett förslag är en viktig del i 

beredningsprocessen för att regeringen ska få ett så bra 

beslutsunderlag som möjligt. Jag anser att Skatteverket såväl 

som andra myndigheter lämnar gedigna och väl genomarbetade 

remissvar som hjälper regeringen i sitt arbete. Skatteverket 

lämnar svar på ett mycket stort antal remisser varje år. 

Den nuvarande ordningen innebär att alla berörda myndigheter 

ska svara på remisser, och att det finns möjlighet även för andra 

myndigheter att svara. Den ska vi fortsätta värna.  

Stockholm den 18 juni 2025 

Elisabeth Svantesson 
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